

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD MEETING
MINUTES FOR TUESDAY, OCTOBER 20, 2020**

VIA TELECONFERENCE

1. **CALL TO ORDER** - Chair Yusupov called the meeting to order at 7:05 P.M.
2. **PLEDGE OF ALLEGIANCE** –Member Volman led the Pledge of Allegiance.
3. **ROLL CALL** - Board members present Alex Tolocenco, Eugene Maysky, Raisa Aguf, Farhad Yusupov, Lyubov Levitan, and Valentina Matiji, Diana Volman, Ekaterina Kutepova, Larisa Danilova.
Staff Liaison Tatiana Rodzinek was also present.
4. **APPROVAL OF AGENDA** – Eugene Maysky made a motion to approve the agenda of Tuesday, October 20, 2020 seconded by Larisa Danilova. Motion passed.
5. **APPROVAL OF MINUTES** of the meeting of August 18, 2020. Lyubov Levitan made a motion to approve, seconded by Alex Tolocenco. Motion passed.
6. **PUBLIC COMMENT**
There were no comments.
7. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**
There were no comments
8. **NEW BUSINESS**

8.A. WEST HOLLYWOOD SHERIFF'S DEPARTMENT UPDATE

Subject: The Russian advisory Board members will receive update from William Moulder, Lieutenant - Los Angeles County Sheriff's Department West Hollywood Sheriff's Station

Action: Received update and asked questions

9. **UNFINISHED BUSINESS**

9.A. RUSSIAN ARTS AND CULTURE FESTIVAL 2020 and 2021

SUBJECT: Board members will discuss the ways to create various projects dedicated to the celebration of Russian cultural heritage

ACTION: Board members received update from Dina Gontar, producer of the Russian Arts and Culture Month on various events that can be produced virtually. Agassi Topchian, Director of the Festival spoke regarding the progress of the virtual project dedicated to the celebration of Russian Cultural Heritage. Board members asked questions, provide input. Ekaterina Kutepova suggested that all members provide input in writing about additional events that can be created during the Russian Arts and Culture Month.

Alex Tolocenco made a motion to invite Dina and Agassi January to provide update on the programming. Seconded by Ekaterina Kutepova.

9.B. HOLOCAUST REMEMBRANCE

SUBJECT: The Russian Advisory Board will discuss the past event.
ACTION: Per member Volman’s request, the discussion was postponed until the next meeting in November.

9. C. UPCOMING CULTURAL PROJECTS AND EVENTS

SUBJECT: Board members will receive information regarding upcoming events.
ACTION: Staff informed the board about the progress of the Colibri event.

10. ITEMS FROM STAFF

Staff informed the board regarding upcoming elections and polling places in the city. Staff also spoke regarding Census 2020.

11. PUBLIC COMMENT

There were no public comments.

12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS’ COMMENTS

There were no comments.

13. ADJOURNMENT

The Russian Advisory Board adjourned at 8:54 PM to a regularly scheduled meeting on Tuesday, November 17, 2020 beginning at 7 PM at via teleconference.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 17th DAY OF NOVEMBER 2020.

DocuSigned by:
Farhad
C4F12B00547844D...
CHAIRPERSON

ATTEST: DocuSigned by:
Tatiana Kozlovsk
C4E12B00547844D...
STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ
ВТОРНИК, 20 ОКТЯБРЯ 2020 ГОДА**

ЗАСЕДАНИЕ БЫЛО ПРОВЕДЕНО В ВИРТУАЛЬНОМ ФОРМАТЕ

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Фархад Юсупов объявила заседание открытым в 7:05 вечера.
2. **КЛЯТВА ВЕРНОСТИ** – Член совета Диана Волман читала клятву верности.
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета присутствовали: Александр Толосенко, Фархад Юсупов, Раиса Агуф, Любовь Левитан, Евгений Майский, Диана Вольман, Екатерина Кутепова, Лариса Данилова, Валентина Матиджи. Также присутствовали: координатор работы совета – Татьяна Родзинек.
4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Евгений Майский предложил одобрить повестку дня на 20 октября 2020 года, Лариса Данилова предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Любовь Левитан внесла предложение одобрить протокол заседания от 18 августа 2020 года, Алекс Толосенко предложил поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**
Комментариев не было.
7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**
Комментариев не было.
8. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**
8.А. ПРЕЗЕНТАЦИЯ ПРЕДСТАВИТЕЛЕЙ ДЕПАРТАМЕНТА ШЕРИФА
Тема: Члены заслушают информацию Лейтенанта Департамента Шерифа города Западный Голливуд – Вильяма Моулдера и зададут вопросы.
Рекомендация: Члены совета заслушали презентацию и задали вопросы.
9. **НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**
9.А. ФЕСТИВАЛЬ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ И ИСКУССТВА 2020-2021
Тема: Члены совета обсудят мероприятия, которые можно провести в рамках фестиваля, посвященного Русской культуре.
Решение: Члены совета заслушали информацию от Дины Гонтарь, организатора месяца русской культуры и искусства и Агасы Топчана, директора Фестиваля Русской Культуры и Искусства о возможных мероприятиях и о продвижении проекта, посвященного истории фестиваля и церемонии вручения наград в русскоязычной общине в Западном Голливуде.

Алекс Толосенко внес предложение пригласить Дину и Агаси в январе для продолжения разговора о программе. Екатерина Кутепова предложила поддержать предложение. Предложение принято единогласно

9.В. ДЕНЬ ПАМЯТИ ЖЕРТВ ХОЛОКОСТА

Тема: Члены совета обсудят проведенное мероприятие.

Решение: По просьбе члена совета Дианы Вольман обсуждение было перенесено на следующее заседание в ноябре.

9. С. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ И ПРОЕКТЫ.

Тема: Члены совета обсудят предстоящие мероприятия.

Решение: Сотрудник города рассказала о работе над проектом “Колибри”.

10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сотрудник города предоставил информацию о предстоящих выборах, а также о переписи населения.

11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

13. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:54 вечера. Следующее регулярное заседание состоится в виртуальном формате в регулярно назначенное время в 7 часов вечера, во вторник, 17 ноября 2020 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 17 НОЯБРЯ 2020 ГОДА.

DocuSigned by:

Farhad

C4F12B00547844D...

ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

DocuSigned by:

DocuSigned by:

Tatiana Rodzinek Farhad

C4F12B00547844D...

СОТРУДНИК ГОРОДА